
 
Postpensjonistene på Sunnmøre 

REFERAT FRA STYREMØTE  
2024 –23.04. /Postterminalen 

 

Til stede: 

• Ståle Eikrem 

• Sølvi Lundal 

• Turid K. Gjerde 

• Steinar Masdal 

• Per A. Ulvestad 

• Marie Gjerde 
 
 

Forfall: 

• John Mogstad 
 

Saksliste: 
30/24 Godkjenning av referat fra styremøte 19.03.2024 

31/24 Referater og skriv  
32/24 Medlemsmøte 14.05.2024 og 24.09.2024 Tema, planlegging (Mer info på møtet. Har ikke 
          fått svar fra Nils Jarle Sætre ennå)  

33/24 Medlemstur 12.06.2024. Klarere endelige detaljer og legge ut invitasjon på nettsiden og 
          facebook. 
34/24 Økonomisk oversikt 

35/24 Oppfølging av tidligere vedtak 
36/24 Vurdering av nye æresmedlemmer 
37/24 Eventuelt 

 
 
 

Ad punkt 30 
Vedtak:  
Referatet fra styremøte 19.03.2024 godkjent. 
 
Ad punkt 31 
Mottatt takk for blomster fra 80 åringene Kjellaug T. Høyvik og Harald Moldskred. 
 
Vedtak: 
Oppsummering fra medlemsmøte 09.04.2024 godkjent. 
 
Ad punkt 32 
14.05.2024. Nils Jarle Sætre kunne ikke komme. Han er interessert i å komme på medlemsmøte til høsten.  Han tar 
kr. 6.000 i honorar.  Det tar vi stilling til på styremøte til høsten. 
 
Vi kontakter distriktssjef Astri Gjerde i Posten om ho kan orientere om utviklinga i Posten og Bring. Vi fikk bekreftet 
på styremøtet at Astrid stiller 14.05.2024. 
 
Vedtak: 
Forslag til invitasjon godkjent med endringer av tema. Turid sender ut. Sølvi tar påmelding og bestiller mat.  
 
24.09.2024 blir det medlemsmøte på Herøy Gard.  Marie kontakter Eileen i Herøy kommune og avtaler. 
 
Ad punkt 33 
 
Vedtak:  
Utsendte forslag er OK når avklaring av pris og klokkeslett Garnes er sjekka. Sølvi gir tilbakemelding til Turid når ho 
får avklart detaljene med Tobben, Geiranger Turbiler AS. Turid retter opp og legg ut på nettsida.  
 
Sølvi sender ut ca. 15.05.  Ståle tar påmeldinga. Vi sponser turen med kr. 300 for medlemmer. Ståle kontakter Bjarne 
H. og Reidun H.  og inviterer dem på lunsj, regningen tar vi. 



 
 
Ad punkt 34 
Status sendt ut på e-post. Økonomien ser OK ut. No er vi 179 medlemmer.  Har hatt noen utmeldinger. Vi prøver å 
verve nye medlemmer. 
 
Vedtak: 
Vi tar status økonomi til vitende. 
 
Ad punkt 35 
Sak 29/19.03.2024 Turid kontakta Microsoft Office Support på telefon om oppgradering. Det viste seg at 
abonnementet vi har hatt, Office family, har vært registrert på tidligere leder Geir.  
 
Abonnementet ble 08.04.2024 endret til Office Personal.  Vi kan ha kobla 6 maskiner til abonnementet. Dokumenta 
blir lagra i samme OneDrive (sky) og vi har alle tilgang til dokumenta. 
 
Vi må logge oss på Microsoft Office Personal med samme brukernavn og samme passord.   
 
Navnet på abonnementet er Postpensjonistene avdeling Sunnmøre.   
Brukernavnet er: Sunnmore@postpensjonistene.no.  Passordet er sendt til Sølvi og Ståle på SMS. 
 
Turid har laga en oversikt over abonnementet og hvordan det kan lastes ned mm. og sendt til Ståle og Sølvi. 
Dokumentet er lagra under datasystemer/Microsoft Office på datamaskinen til sekretær. 
 
Abonnementet blir for tiden trukket fra kredittkortet til sekretær Turid.  Det må vi endre før/ved bytte av sekretær.  
 
Det er leder, økonomiansvarlig og sekretær som har datamaskiner som tilhører avdelinga. 
 
Ad punkt 36 
Vi har ingen som kommer inn under kriteriene som nye æresmedlemmer i 2024. 
 
Ad punkt 37 
Feil på kontaktskjema er meldt inn til brukerstøtte. Det er lagt ut melding på alle «kontakt bruker» skjema at de for 
tiden ikke fungerer, med råd om å heller sende melding til avdelingen sin e-postadresse.  
 
Møtestart på styremøtene høsten 2024 blir utsatt til kl. 12:00 (Tilpassing for helseutfordring/medisin). 
 
 
Møtet hevet kl. 13:15. 
Neste styremøte: 03.09.2024 kl. 12:00/Postterminalen 

Turid Kristine Gjerde 
Sekretær 

mailto:Sunnmore@postpensjonistene.no

